



## Gemeenteraadsvergadering 8 juni 2017

### Presentielijst

Raadsleden:	de heer G.A.J. Mulders (DGP) de heer A.F Herings (DGP) de heer L.G. van der Linden (DGP) de heer J. Menkhorst (DGP) dhr. drs. P. Wijers DGP) mevrouw C.A.M. van den Bergh-Visser (VVD) de heer ing. D.L.A.C. Leseman (VVD) de heer drs. L.J.G.J.M.I. Tonnaer (PvdA) de heer drs. N.T.J.M. van Kessel (PvdA) de heer drs. F.M.M. Jongen (CDA) de heer J.D. Boot (ZZP)
afgemeld:	mevrouw S.M.S. De Vito- van den Bouwhuijsen (VVD) mevrouw S.J.M. Doorenbos MSc (GroenLinks)
Voorzitter:	de heer mr. drs. W. Gradisen
Griffier :	de heer A.W.Peters-Sengers
Portefeuillehouders:	de heer G.J.M. Wienhoven (GW) (wethouder) mevrouw drs. C.G.P.M. Peters (KP) (wethouder) de heer P.D. Baneke (PB) (wethouder)
Gemeentesecretaris:	mevrouw J.M.G. Smits - de Kinkelder

Aanvangstijd: 19.30 uur

Sluittingstijd: 21.00 uur

## **Besluitenlijst**

### **1. Opening**

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom, m.n. twee jonge mensen op de tribune, die i.v.m. hun studie aanwezig zijn. Hij deelt verder mee dat een bericht van verhindering is ontvangen van mevr. De Vito en mevr. Doorenbos.

### **2. Vragenuur**

Hiervoor zijn geen aanmeldingen ontvangen.

### **3. Spreekrecht burgers**

Hiervoor heeft zich niemand gemeld.

### **4. Vaststelling agenda**

Mevr. Van den Bergh (VVD) vraagt om de agendapunten 19 en 20 ook als bespreekstuk aan te merken. Hiermee wordt ingestemd. De agenda wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld.

Als voorkeursfractie wordt de fractie van PvdA getrokken.

### **5. Vaststelling besluitenlijst 11 mei 2017**

De heer Jongen (CDA): op blz. 6 na “sluit zich hierbij aan” toevoegen “, omdat hij verwacht dat het in een volgende vergadering opnieuw tot escalatie zal leiden.” Met inachtneming hiervan wordt de besluitenlijst vastgesteld.

N.a.v. de besluitenlijst:

De heer Boot (ZZP): Ik heb het verslag van de MARN ontvangen. Ik vraag mij af waarom de gemeente nog geen zienswijze heeft ingediend t.a.v. de verkoop van de ondergrond van de ARN aan de MARN.

PB: Eind vorig jaar is hierover een memo gestuurd aan de raad. Van de mogelijkheid dit te agenderen is toen geen gebruik gemaakt.

Toezegging WG: het college reageert hier z.s.m. schriftelijk op.

### **Vaststelling besluitenlijst 23 mei 2017**

Mevr. Van den Bergh (VVD): op blz. 4 in de passage “de aanvankelijke overtuiging van de VVD” het woord “aanvankelijke” schrappen;

Verder op dezelfde blz. vóór de laatste alinea van agendapunt 6 toevoegen: “Mevr. Van den Bergh (VVD) nodigt de raadsleden uit om te overleggen over de ontstane situatie, eventueel met een extern mediator.”

Met inachtneming hiervan wordt de besluitenlijst vastgesteld.

De heer Herings (DGP) leest n.a.v. punt 6 een verklaring voor namens de DGP, die als bijlage 1 bij dit verslag is gevoegd.

Mevr. Van den Bergh (VVD) geeft aan dat zij in het t.v. interview reageerde op het verzoek van de heer Tonnaer om excuses te maken. Zij gaf daarbij aan dat het in haar ogen eerder andersom zou moeten zijn. Zij bevestigt desgevraagd dat vanuit de VVD op geen enkele wijze gesprekken om tot een oplossing te komen worden geblokkeerd.

De heer Tonnaer (PvdA) verwijst in dit verband naar de verklaring die hij 3 dagen geleden per mail naar alle fractievoorzitters heeft gestuurd.

### **Ter kennisname adviezenlijsten commissie SL 30 mei en commissie GB 31 mei 2017**

Beide adviezenlijsten worden voor kennisgeving aangenomen.

### **6. Controlelijst**

De heer Leseman (VVD), n.a.v. punt 16: is er ooit een financiële vergoeding betaald voor de fontein.

GW: de fontein is eigendom van de gemeente en met instemming van de kunstenaar in bruikleen gegeven.

De heer Herings (DGP), n.a.v. punt 5: wanneer zijn de vergelijkingscijfers

inzamelresultaten en afvalscheiding te verwachten?  
PB: Die kunnen binnenkort worden aangeleverd.

7. **VPR (voorlopige planning raad)**

De voorzitter: bestemmingsplan snelfietsroute deeltracé Kuilseweg wordt vanavond behandeld en kan er af.

Mw. Van de Bergh (VVD): wat behelst het punt “splitsing gemeente t.b.v. scholenindeling”?

KP: dit heeft te maken met de verschillen qua normering voor scholen. Het voorstel volgt binnenkort.

De heer Jongen (CDA): waarom is het bestemmingsplan Huissestraat 3-5 naar voren gehaald en het beleidsplan Sociaal Domein een kwartaal naar achteren geschoven?

GW: dit komt vanwege de voorspoedig verlopen procedure, waardoor eerdere behandeling mogelijk is.

KP: voor het beleidsplan is i.v.m. de burgerparticipatie meer tijd nodig.

8. **Lijst van ingekomen stukken**

Mw. Van de Bergh (VVD): er zit verschil tussen de tekst en een afbeelding in het memo duurzaamheid doelgroepenvervoer.

PB: in het memo is aangegeven dat de tekst leidend is.

9. **Mededelingen**

Geen mededelingen

10. **Kwartaalrapportage huishoudelijke hulp 1**

Voorstel om te besluiten:

1. Besluiten om de voorbereidingen waarbij huishoudelijke hulp 1 omgezet wordt naar een algemene voorziening te beëindigen en alle daaruit vloeiende actie (indicaties van cliënten, communicatie met cliënten, contracten met zorgaanbieders) in gang te laten zetten.

2. Besluiten om te laten verkennen waar mogelijkheden zijn om te bezuinigen op de huishoudelijke hulp door (groeps)gesprekken te voeren met zorgaanbieders, (vertegenwoordigers van) cliënten en de Adviesraad Sociaal Domein.

3. Indien u besluit om de ontwikkeling naar een algemene voorziening door te zetten, dan: besluiten wat de streefdatum is om deze algemene voorziening in te laten gaan. Dit in verband met de indicaties die op 1 oktober 2017 aflopen en voor die betreffende periode verlengd dienen te worden. Het voorstel is om de indicaties met minimaal een jaar te verlengen.

4. Een begrotingswijziging door te voeren voor een aanvullend incidenteel budget á € 12.000 in 2017 en € 79.500 in 2018 en dit mee te nemen in de Voorjaarsnota 2017.

5. In de Voorjaarsnota 2017 de aanvullende Rijksmiddelen á € 42.500,-- structureel bij te ramen voor 2018 en verder.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen, als gevolg waarvan beslispunt 3 vervalt.

11. **Jaarrekening 2016 en begroting 2018 GO**

Voorstel om te besluiten:

- kennis te nemen van en in te stemmen met de jaarrekening 2016 van het Gemeenschappelijk Orgaan Regio Arnhem Nijmegen;

- bijgaande zienswijze over de jaarrekening 2016 in te dienen bij het Gemeenschappelijk Orgaan Regio Arnhem Nijmegen;

- kennis te nemen van de brief d.d. 13 april 2017 waarin wordt aangekondigd dat geen wijzigingen plaats zullen vinden in de financiële en beleidsmatige kaders;

- kennis te nemen van de begroting 2018 van het Gemeenschappelijk Orgaan Regio Arnhem Nijmegen;

- kennis te nemen van de zienswijze van het college van B&W t.a.v. de begroting 2018 van het Gemeenschappelijk Orgaan regio Arnhem-Nijmegen.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

12. **Vaststelling GR bedrijfsvoeringsorganisatie IWGM**

Voorstel om te besluiten:

Toestemming te verlenen voor de vaststelling van de herziene Gemeenschappelijke Regeling Bedrijfsvoeringsorganisatie Intergemeentelijke Werkvoorziening Gennep, Mook en Middelaar

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

13. **Jaarstukken 2016/ financieel kader 2018 IWGM**

Voorstel om te besluiten:

1. kennis te nemen van de voorlopige jaarrekening 2016;
2. kennis te nemen van de verhoging van de exploitatietekorten in 2017 en de IWGM verzoeken dit schriftelijk nader toe te lichten en aan te geven welke maatregelen worden getroffen om dit tekort nog in dit begrotingsjaar te beperken. De raad zal de verhoging van de exploitatietekorten bij de Voorjaarsnota 2017 verwerken;
3. kennis te nemen van het financieel kader 2018 en de verhoging van de te verwachten exploitatietekorten in 2018 en de IWGM te verzoeken om op korte termijn verder onderzoek te doen naar mogelijke maatregelen aan zowel de inkomsten- als uitgavenkant die kunnen leiden tot een vermindering van het structurele tekort.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

14. **Intrekking Maatregelenverordening IOAW/IOAZ**

Voorstel om te besluiten:

besluiten tot intrekking van de Maatregelenverordening IOAW en IOAZ gemeente Mook en Middelaar 2010 met terugwerkende kracht per 1 januari 2015

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

15. **Jaarrekening 2016/begrotingswijziging 2017/begroting 2018 MGR**

Voorstel om te besluiten:

- Kennis te nemen van de jaarrekening 2016 van de MGR;
- Kennis te nemen van de conceptzienswijze van het college van B&W ten aanzien van de jaarrekening 2016;
- Kennis te nemen van en in te stemmen met de begrotingswijziging 2017 en begroting 2018 e.v. van de MGR;
- Kennis te nemen van het advies van de Adviesfunctie Gemeenschappelijke Regelingen over de jaarrekening 2016 en begroting 2018 e.v.;

- Kennis te nemen van de richtinggevende nota van het WerkBedrijf over de inzet van voorzieningen ten laste van arbeidsmatige dagbesteding.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

**16. Bestemmingsplan Huissestraat 3-7 Middelaar**

Voorstel om te besluiten:

1. In te stemmen met het zienswijzenverslag van Bestemmingsplan Huissestraat 3-7, Middelaar.

2. Bestemmingsplan Huissestraat 3-7, Middelaar gewijzigd vast te stellen met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen uit het zienswijzenverslag.

3. Bij het Rijk (Rijkswaterstaat) en Provincie Limburg het verzoek in te dienen om het gewijzigd vastgestelde bestemmingsplan eerder te mogen publiceren dan de wettelijke termijn van 6 weken.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

**17. Bestemmingsplan Snelfietsroute Ringbaan- Kuilseweg**

Voorstel om te besluiten:

Bestemmingsplan SFR Ringbaan Kuilseweg ongewijzigd vast te stellen

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

**18. Bestemmingsplan Lierweg 3-5**

Voorstel om te besluiten:

1. het ontwerp bestemmingsplan "Lierweg 3-5", bestaande uit de geometrisch bepaalde planobjecten als vervat in het GML-bestand NL.IMRO.0944.BPLierweg5-VA01 met de bijbehorende bestanden, ongewijzigd t.o.v. het ontwerp bestemmingsplan, zoals dat ter inzage heeft gelegen, vast te stellen;

2. De afgeleide analoge versie van het genoemde, vastgestelde bestemmingsplan eveneens vast te stellen.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

**19. POL-uitwerking werklocaties – Regionale visie bedrijventerreinen N-Limburg**

Voorstel om te besluiten:

De POL- uitwerking werklocaties "Regionale visie bedrijventerreinen Noord Limburg" vast te stellen

De 3 agendapunten (19, 20 en 21) m.b.t. de POL-uitwerkingen werklocaties worden in samenhang besproken. Tijdens de beraadslagingen komen met name aan de orde: de participatie van ondernemers bij de opstelling van de visies, de sterke gerichtheid op Venlo en Venray en de ondergeschikte positie van onze gemeente, de relatie met de visie van de Stadsregio en de afstemming met Heumen en Berg en

Dal, de wat gedateerde cijfers, de relatie van de voorgestelde maatregelen met de Ladder voor duurzame verstedelijking, het schaalniveau van de visies en de mate waarin de vanuit onze vertegenwoordigers ingebrachte zienswijzen zijn verwerkt, het gegeven dat de Provincie Limburg bevoegd gezag is en mogelijke belemmeringen voor onze ondernemers.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

20. **POL-uitwerking werklocaties – Regionale visie kantoren N-Limburg**

Voorstel om te besluiten:

De POL- uitwerking werklocaties “Regionale visie kantoren Noord Limburg” vast te stellen

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

21. **POL-uitwerking werklocaties – Regionale visie detailhandel N-Limburg**

Voorstel om te besluiten:

De POL- uitwerking “Regionale detailhandelsvisie Noord Limburg” vast te stellen

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

22. **Initiatiefvoorstel PvdA Rijk van Nijmegen Uitdaging**

Voorstel om te besluiten:

- per 1 juli 2017 partner te worden van Rijk van Nijmegen Uitdaging;
- de kosten ten bedrage van € 2.000,- per jaar op te nemen in de Voorjaarsnota 2017 en Kadernota 2018;
- de resultaten in het vierde kwartaal van 2018 te evalueren.

Na een toelichting door de heer van Kessel (PvdA) komen tijdens de beraadslagingen de volgende onderwerpen aan de orde: de voordelen van de contacten tussen bedrijfsleven en allerlei maatschappelijke organisaties en voorbeelden daarvan, de jaarlijkse beursvloer, de MVO Award, de bijdrage vanuit de gemeente, de voorgestelde dekking van de kosten en de evaluatie.

De heer Wijers (DGP) dient namens de DGP een amendement in en leest dit, na een korte schorsing i.v.m. kopiëren, voor (voor de volledige inhoud zie bijlage 2):

*Besluit*

*Het voorgelegde concept raadsbesluit als volgt te amenderen:*

*Beslispunt 1 te wijzigen in:*

- per 1 juli 2017 voor 1,5 jaar partner te worden van Rijk van Nijmegen Uitdaging;

*Beslispunt 2 te wijzigen in:*

- de kosten ten bedrage van € 2.000,- per jaar op te nemen in de Kadernota 2018;

*Beslispunt 3 te wijzigen in:*

- de resultaten in het vierde kwartaal van 2018 te evalueren en op basis daarvan besluiten om het partnership te verlengen;

*Als besispunt 4 op te nemen:*

*- Naast de OVM wordt ook de industriële kring Rijk van Nijmegen betrokken.*

Na een korte schorsing op verzoek van GW meldt deze namens het college dat de dekking voor dit jaar uit de post onvoorzien zou kunnen komen en daarna zou kunnen worden meegenomen met de Najaarsnota.

Omdat onvoldoende duidelijkheid bestaat over de samenstelling van de gemeentelijke bijdrage, ook in relatie tot de bijdragen van andere gemeenten, stelt de heer van Kessel (PvdA) voor om dit eerst na te gaan. Om die reden trekt hij het initiatiefvoorstel voor deze vergadering is, met de bedoeling dit voor een volgende vergadering weer te agenderen.

Er vindt geen besluitvorming plaats over het amendement en het initiatiefvoorstel.

**23. Voorstel tot verlenen eervol ontslag als griffier aan de heer Mr. L.W.A.M.Berben**

Voorstel om te besluiten:

De heer Mr. L.W.A.M. Berben eervol ontslag te verlenen uit zijn functie als raadsgriffier met terugwerkende kracht ingaande 1 juni 2017

Tijdens de beraadslagingen wordt het vertrek van de heer Berben betreurd en wordt algemeen waardering uitgesproken voor de wijze waarop hij zijn taak heeft vervuld.

Besluitvorming t.a.v. voorliggend besluit:

Aantal stemmen voor: 11

Aantal stemmen tegen: 0

Resultaat: besluit is hiermee aangenomen

**24. Stand van zaken samenwerking**

De heer Wijers (DGP), terugmelding vanuit de Euregioraadsvergadering van 1 juni 2017: presentatie project Krachtige Kernen met Nederlandse en Duitse kernen (o.a. Molenhoek), Actieteam grensoverschrijdende economie en arbeid, m.n. gericht op het vergemakkelijken van werken over de grens, teruggeblikt op het verkiezingsjaar 2017, een helaas niet gehonoreerd subsidieverzoek vanuit een optie om met voorrang subsidie te verkrijgen vanuit bestaande subsidieprogramma's, de jaarrekening 2016, die een overschot laat zien en de stand van zaken t.a.v. de Interreg programma's, met o.a. een nieuw project van o.a. het Bevrijdings museum. Hierover volgt nog een memo via de heer Wijers en de griffier.

De heer Leseman (VVD): ik zal mijn aantekeningen rondsturen over een bijeenkomst van Veilig Thuis in Wijchen op 6 juni jl. .

PB: In het bestuurlijk overleg is het 1<sup>e</sup> jaar van het G.O. Regio Arnhem Nijmegen geëvalueerd. De verslaglegging daarvan zal binnenkort via het college naar de raad worden gezonden.

**25. Sluiting**

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.00 uur.

De raad van de gemeente Mook en Middelaar,

De griffier,  
A.W.Peters-Sengers



De voorzitter,  
mr. drs. W. Gradisen

